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Protokół Nr XXVIII/08 
 

z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
odbytej  w dniu 14 lipca 2008 r. 

 
 
Obrady Rady rozpoczęły się o godz. 17.00.  
Nieobecni radni: Grzegorz Duszel, Jerzy Majchrzak, Andrzej Stypułkowski i Joanna Urbanik-
Kapka. 
Ponadto z powodu słuŜbowego wyjazdu w sesji nie uczestniczył Prezydent Miasta Wiesław 
Fąfara.  
 
Sesję otworzy i prowadził Przewodniczący Rady Miasta Grzegorz Chudomięt. 
 
Na wniosek Dariusza Jorga radni minutą ciszy uczcili pamięć Wielkiego Polaka 
profesora Bronisława Geremka. 
 
 

Po przywitaniu wszystkich obecnych, stwierdzeniu prawomocności obrad – na 
statutową liczbę 23 radnych, obecnych było 19 – Przewodniczący Rady Miasta 
przypomniał, Ŝe dzisiejsza sesja została zwołana w trybie art. 20 ust 3 ustawy o 
samorządzie gminnym, na wniosek Prezydenta Miasta w celu rozpatrzenia projektu 
uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na rok 2008. 

 
Dariusz Jorg zgłosił wniosek o uzupełnienie porządku obrad o punkt w którym radca 
prawny Maciej Pająk przedstawi Radzie informację na temat uzasadnienia wyroku 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego uznającego zasadność  skargi Wojewody 
Opolskiego na  uchwałę Rady Miasta  Nr  XXIII/256/08 w sprawie zasad zbywania 
komunalnych lokali mieszkalnych i uŜytkowych. 
Wiedza ta pozwoli Radzie podjąć decyzję w sprawie wniesienia skargi kasacyjnej do 
NSA. 
 
Andrzej Kopeć w imieniu mieszkańców os. Pogorzelec poprosił o informację na temat 
aktualnej sytuacji dot. otwarcia w nadchodzącym roku szkolnym  klasy I w Szkole 
Podstawowej nr 14.  
 
Przewodniczący Rady Miasta Grzegorz Chudomięt zwrócił się z pytaniem, czy 
prezydent miasta wyraŜa zgodę na poszerzenie porządku obrad o punkt, w którym 
radni otrzymają odpowiedzi na zgłoszone pytania. 
 
Z-ca Prezydenta Miasta Piotr Gabrysz, po krótkim wahaniu spowodowanym obawą iŜ 
radni w ramach wprowadzonego punktu zgłoszą więcej  pytań - poinformował, Ŝe nie 
wyraŜa zgody na poszerzenie porządku obrad. Jednocześnie zadeklarował, Ŝe poza 
salą obrad  udzieli radnemu Andrzejowi Kopeć odpowiedzi. 
 
Dariusz Jorg w obszernym wystąpieniu wyraził oburzenie, Ŝe kolejny raz Prezydent 
Miasta jest nieobecny na sesji mimo, Ŝe wystąpił z wnioskiem o jej zwołanie. Zwrócił 
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równieŜ uwagę, Ŝe pod nieobecność na sesji nie zostawił swoim zastępcom 
stosownych dyspozycji dotyczących przejęcia kompetencji w trakcie sesji. Jego 
zdaniem zachowania te świadczą o braku woli współpracy z Radą. 
 
Z-ca Prezydenta Brygida Kolenda-Łabuś poinformowała, Ŝe w czasie nieobecności 
Prezydenta Miasta dysponuje upowaŜnieniem do Jego zastępowania. W dalszej części 
wystąpienia poinformowała, Ŝe przyjmuje wniosek o poszerzenie porządku obrad o 
punkt, w którym zostaną przedstawione odpowiedzi na pytania radnych dot.: 
1)  orzeczenia Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego., 
2) aktualnej sytuacji w SP Nr 14. 
 
Dariusz Jorg zgłosił wniosek o poszerzenie punktu o odpowiedź na trzecie pytanie w 
związku z odpowiedzią Prezydenta Miasta na oświadczenie radnych w sprawie 
pomocy finansowej dla hospicjum. 
 
Z-ca Prezydenta Brygida Kolenda-Łabuś przyjęła wniosek.  
 
Po konsultacji z radcą prawnym, przewodniczący Rady Miasta Grzegorz Chudomięt 
poddał pod głosowanie wniosek o poszerzenie porządku obrad o punkt w którym radni 
otrzymają odpowiedź na wyŜej wyszczególnione pytania: 
„za” oddano 18 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 1 głos. 
 
Po uwzględnieniu wniosku porządek obrad sesji nr XXVIII/08 przedstawia się jak 
niŜej: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na rok 2008. 
3. Odpowiedzi na pytania radnych: 

1) w sprawie orzeczenia Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego, 
2) aktualnej sytuacji w SP nr 14, 
3) w sprawie pisemnej odpowiedzi prezydenta miasta dot. hospicjum 

4. Zakończenie obrad. 
 
Ad 2 
 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na rok 2008. 
Oprócz projektu uchwały radni otrzymali takŜe autopoprawkę 
 
Jako pierwsza głos zabrała Z-ca Prezydenta Brygida Kolenda-Łabuś – uzasadniając 
projekt uchwały poinformowała, Ŝe główną przyczyną zmian w budŜecie miasta na rok 
2008 jest realizacji programu „Kapitał Ludzki” – zawarcie kontraktu (podpisanie 
kontraktu zaplanowane jest na 15 lipca br.)  wymaga wprowadzenia stosownych  
zmian w budŜecie miasta.  
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Ryszard Masalski na wstępie podkreślił, Ŝe jest za tym aby program aktywizacji 
społeczno-zawodowej bezrobotnych Nowe Szanse został zrealizowany. Jednak jego 
wątpliwości związane są z faktem, Ŝe Rada na ostatniej sesji podjęła uchwałę Nr 
XXVII/356/08, gdzie jest zapis iŜ zadanie to będzie realizowane w ramach środków 
gminy (kwota 68 620 zł,) i ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego  w 
ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki (kwota 459 811 zł,). Dzisiaj okazuje 
się, Ŝe środki muszą być zabezpieczone w budŜecie miasta. Ponadto przypomniał, Ŝe z 
treści  § 2 wymienionej uchwały wynika iŜ  Projekt Systemowy  zostanie przedłoŜony 
Radzie Miasta Kędzierzyn-Koźle, celem skierowania do wdroŜenia w trybie określonym w 
przepisach o pomocy społecznej dla lokalnych programów pomocy społecznej.  
Rada nie miała moŜliwości zaznajomienia się z  programem, gdyŜ nie został jej 
przedłoŜony. Na zakończenie poinformował, Ŝe będzie głosował „przeciw” zmianom 
w budŜecie miasta - jednak nie z powodu braku poparcia dla Programu lecz z powodu 
braku pełnej  informacji o programie. 
 
Dariusz Jorg poprosił o uzasadnienie zwiększenia wydatków na administrację 
publiczną o kwotę 79.060 zł., w tym: 
- wydatki bieŜące  69.060 zł, w tym, wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń, 
- wydatki majątkowe – 10.000 zł. 
oraz prosi o uzasadnienie  wydatków zaplanowanych w rozdziale 85295 pozostała 
działalność na kwotę 458.931 zł. – z wyszczególnieniem wydatków zaplanowanych w 
ramach kwoty pozostałej po odliczeniu kwoty 169.336 zł zaplanowanej na 
wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń.  
 
Odpowiedzi udzieliła Z-ca Prezydenta Brygida Kolenda-Łabuś poinformowała, Ŝe 
kwota 69.060 zł dotyczy środków z PUP na finansowanie prac interwencyjnych.  
 
Natomiast Dyrektor MOPS Teresa Koczubik uzasadniła wydatki  zabezpieczone na 
realizację projektu systemowego „Program aktywizacji społeczno – zawodowej 
bezrobotnych Nowe Szanse”, realizowanego w ramach Programu Operacyjnego 
Kapitał Ludzki, Priorytet VII. Zmiana podyktowana jest tym iŜ w trakcie negocjacji z 
Wojewódzkim Urzędem Pracy w Opolu  zostały wprowadzone zmiany dot. 
metodologii wyliczenia kosztów pośrednich projektu, co spowodowało, Ŝe obecnie 
wartość projektu szacuje się na kwotę całkowitą 528.431 zł. z czego wkład własny 
stanowi 68.620zł., natomiast dofinansowanie ze środków Europejskiego Funduszu 
Społecznego wynosi 459.811 zł. Po podpisaniu kontraktu kwota ta będzie zwrócona ze 
środków EFS jednak do czasu podpisania projektu musi być ona zabezpieczona w 
budŜecie miasta.  

Ponadto odnosząc się do wypowiedzi Ryszarda Masalskiego poinformowała, Ŝe 
to nie Rada lecz  komisja  znajdująca się przy Wojewódzkim Urzędzie Pracy  
dokonuje oceny projektu systemowego.  

 
Ryszard Masalski ponownie zwrócił uwagę, Ŝe zapis dot. przedłoŜenia Radzie projektu 
systemowego nie został wykonany. W związku z tym głosowanie nad proponowanymi 
zmianami jest głosowaniem „w ciemno”.  
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ElŜbieta Czeczot zaznaczyła, Ŝe środki na realizację Programu Systemowego Kapitał 
Ludzki poddziałanie 7.1.1. skierowane są do wszystkich ośrodków pomocy społecznej 
i pochodzą ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego. Terminy składania 
wniosków ustalone były na dzień do 30 kwietnia. Poparła wypowiedź pani dyrektor 
MOPS, Ŝe ocena wniosków pod kątem zgodności z ustaleniami naleŜy do komisji 
działającej w Wojewódzkim Urzędzie Pracy, a nie do Rady Miasta. Natomiast rola 
Rady polega na przyjęciu środków do budŜetu miasta. Poinformowała równieŜ o 
moŜliwości poznania treści wniosków. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Chudomięt zwrócił się z pytaniem dot. wysokości 
wkładu gminy na realizację programu. 
 
Odpowiedzi udzieliła Z-ca Prezydenta Brygida Kolenda-Łabuś – potwierdziła, Ŝe 
wkład wynosi 68.620 zł. 
 
Dyrektor MOPS Teresa Koczubik udzielając odpowiedzi na pytanie Dariusza Jorga 
poinformowała o planowanych wydatkach, które tworzą kwotę  458.931 zł. (w tym 
169.336 zł. na wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń). Wypowiedzi wskazała na 
wydatki  związane z przygotowaniem warunków i zaplecza do realizacji pięćdziesięciu 
kontraktów socjalnych.  
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Chudomięt w wypowiedzi wskazał na istotną rolę 
Rady Miasta w podejmowaniu decyzji dot. udziału gminy w zaoferowanych 
programach.  
 
Ryszard Masalski ponownie podkreślił, Ŝe podjęcie uchwały w sprawie zmian w 
budŜecie miasta spowoduje, Ŝe gmina będzie finansowała w 100% to przedsięwzięcie. 
Przypomniał treść  § 1 ust 1 pkt 3 uchwały XXVII/356/08, z której wynika, Ŝe Rada 
wyraziła  wolę przystąpienia Gminy Kędzierzyn-Koźle do  realizacji Projektu 
Systemowego w przypadku otrzymania przez ten projekt dofinansowania ze środków 
Europejskiego Funduszu Społecznego  w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki.  Zwrócił  się z pytaniem, czy gmina otrzymała środki na realizację ww 
programu ? 
 
Do wątpliwości odniosła się Z-ca Prezydenta Brygida Kolenda-Łabuś – zapewniła o 
refundacji środków do budŜetu miasta po podpisaniu umowy.  
 
Ryszard Masalski poprosił o informację na temat sposobu realizacji przez Prezydenta 
Miasta zapisów wskazanych w § 2 uchwały XXVII/356/08. 
 
Odpowiedzi udzieliła Z-ca Prezydenta Kolenda-Łabuś. 
 
Dariusz Jorg  nawiązując do uzasadnienia do projektu uchwały w sprawie zmian w 
budŜecie miasta poprosił o uzasadnienie wydatków 10 tys. zł z przeznaczeniem na 
zakup energii.  
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Dyrektor MOPS Teresa Koczubik udzielając wyjaśnień poinformowała o 
niedoszacowaniu wydatków na kwotę  32 tys. z przeznaczeniem na media w domach 
dziennego pobytu  zł. W przedłoŜonym projekcie uchwały  Prezydent Miasta 
zabezpieczył 10 tys. zł.  

 
Dariusz Jorg zwrócił uwagę, Ŝe niedoszacowanie kwoty jest wynikiem błędnego 
zaplanowania w budŜecie środków na media, a kwota 10 tys. zł nie rozwiąŜe 
problemu.  

 
Dyrektor MOPS uzasadniając wzrost wydatków na media wskazała na podwyŜkę cen 
za media (energia, ścieki, woda) co uruchomiło reakcję łańcuchową (wyŜsza cena za 
obiady spowodowała rezygnację części emerytów z posiłków przygotowywanych 
przez domu dziennego pobytu, co z kolei zmniejszyło wpływy i brak środków za 
energię. 

 
Wyjaśnienia te nie przekonały Dariusza Jorga, który wyraził przypuszczenie Ŝe 
dysproporcja w planowaniu a rzeczywistymi potrzebami nie jest wynikiem wzrostu 
kosztów lecz wynika z innych przyczyn. 

 
Dyrektor MOPS Teresa Koczubik wyraziła nadzieję Ŝe zmiana księgowej spowoduje, 
Ŝe podobna sytuacja dot. braku środków na media nie powtórzy się. Wyraziła obawy, 
Ŝe wkrótce będzie zmuszona wystąpić do Rady o wskazanie, którą placówkę ma 
zamknąć. 
 
Dariusz Jorg podkreślił, Ŝe Rada przyznaje środki zgodnie z kwotą wnioskowaną przez 
Prezydenta Miasta, dlatego podobna sugestia powinna być skierowana do prezydenta, 
który wnioskował o niŜszą kwotę na opłacenie energii.  

 
Teresa Koczubik poinformowała o planowanym spotkaniu z Prezydentem Miasta w 
celu przeanalizowania aktualnej sytuacji finansowej w domach  dziennego pobytu.   

 
ElŜbieta Czeczot wskazała na róŜnice między projektem systemowym a 
konkursowym. 

 
Ryszard Pacułt zaapelował o wyciszenie emocji. 

 
Po upewnieniu się, Ŝe nikt nie zgłasza się do dyskusji Przewodniczący Rady  Miasta 
Grzegorz Chudomięt poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie: 
„za” oddano 14 głosów, 
„przeciw” 1 
„wstrzymujących się” 3 głosy. 

 
Uchwała Nr XXVIII/361/08    

 
Rady Miasta  Kędzierzyn – Koźle 

z dnia  14 lipca 2008r.    
   

w sprawie zmian w budŜecie miasta na rok 2008  
(tekst uchwały stanowi załącznik do protokółu) 
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Ad 3 
 
Odpowiedzi na pytania radnych: 
 
1) Radca prawny Maciej Pająk poinformował o wyroku Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego dot. skargi Wojewody Opolskiego na uchwałę Rady Miasta  Nr  
XXIII/256/08 w sprawie zasad zbywania komunalnych lokali mieszkalnych i 
uŜytkowych. Sąd w wyroku ogłoszonym 14 lipca br. stwierdził niewaŜność  przepisów 
§ 3 ust. 2-5, § 6 i § 8 ust. 2 ww. uchwały, tym samym uwzględnił wszystkie zarzuty 
zawarte w skardze wojewody.  
W dalszej części obszernie przedstawił argumentację Sądu uzasadniającą werdykt.  
Zaproponował aby ewentualną decyzję czy wystąpić ze skargą kasacyjną do NSA  
Rada podjęła po otrzymaniu pisemnego uzasadnienia orzeczenia. 
Na zakończenie zasygnalizował o moŜliwych działaniach Prezydenta Miasta 
wynikających z faktu, Ŝe Sąd nie stwierdził niewaŜności całej uchwały lecz 
niewaŜność niektórych jej przepisów. 
 
2) Informację na temat decyzji Prezydenta Miasta dot. otwarcia 1 klasy w Szkole 
Podstawowej Nr 14 przedstawił Z-ca Prezydenta Miasta Piotr Gabrysz ; po spotkaniu z 
Panią Dyrektor tej szkoły prezydent podjął decyzję, Ŝe oddział klasy I zostanie 
utworzony jeŜeli do 15 sierpnia br. zostanie zapisanych 15 dzieci. 
 
3) dotyczy odpowiedzi na pytanie w sprawie przekazania środków na remont budynku 
przy ul. Judyma 4 przeznaczonego na utworzenie  hospicjum: 
 
Jako pierwszy głos zabrał Rafał Olejnik,. Na wstępie  przypomniał o dotychczasowych 
działaniach związanych z zabezpieczeniem w budŜecie miasta na rok 2008 środków 
finansowych na realizację zadania pn. Opracowanie dokumentacji technicznej oraz 
modernizacji budynku przy ul. Judyma 4 na utworzenie hospicjum w Kędzierzynie-
Koźlu”.  Poinformował równieŜ o korespondencji między innymi o pisemnej 
odpowiedzi Prezydenta Miasta na oświadczenie klubu radnych złoŜone na sesji 26. 
06.2088 r. W  piśmie Prezydent Miasta informuje, „ Ŝe opinia prawna wskazuje, iŜ 
Gmina nie moŜe wydatkować środków na pokrycie kosztów adaptacji budynku, 
przekazując je jednostce spoza sektora finansów  publicznych.” Prezydent w piśmie  
nawiązuje równieŜ do odpowiedzi na interpelację, gdzie informuje (pismo  nr 
PMS.0057-7/08 z dnia 13.05.2008r. ) o dwóch wariantach umoŜliwiających zgodnie z 
prawem wydatkowanie środków.  
Ponadto prezydent udzielając odpowiedzi na oświadczenie klubów radnych informuje, 
Ŝe w zasobach MZBK znajdują się dwa budynki, które po przeprowadzeniu 
niezbędnych prac remontowych i adaptacyjnych mogłyby być wykorzystane na 
potrzeby hospicjum. W ostatnim piśmie z 11 lipca br. Prezydent Miasta  - udzielając 
odpowiedzi na pismo z 18 czerwca br. wystosowane przez Przewodniczącego Rady 
Miasta w przedmiocie przygotowania projektu uchwały w sprawie udzielenia 
Powiatowi Kędzierzyńsko-Kozielskiemu  pomocy finansowej na realizację zadania pn. 
Opracowanie dokumentacji technicznej oraz modernizacji budynku przy ul. Judyma 4 
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na utworzenie hospicjum w Kędzierzynie-Koźlu” -  informuje iŜ nie przewiduje 
wystąpienia z taką inicjatywą uchwałodawczą. 
W związku z tym poprosił  o informację jak będzie rozwijała się sprawa dot. 
utworzenia hospicjum. 
 
Z-ca Prezydenta Piotr Gabrysz poinformował o poleceniu wydanym urzędnikom w 
sprawie zbadania moŜliwości technicznych adaptacji budynków przy ul. Szkolnej 
(partej zajmuje przychodnia) i Dąbrowszczaków na potrzeby hospicjum.   
 
Rafał Olejnik ponownie przypomniał stanowisko Prezydenta Miasta zawarte w piśmie 
z dnia 11 lipca br.  Zaapelował o zmianę stanowiska i umoŜliwienie wydatkowania 
zabezpieczonej w budŜecie miasta kwoty na potrzeby hospicjum. Przypomniał, Ŝe na 
budynek przy ul. Judyma 4 jest przygotowany projekt adaptacyjny a sąsiedztwo 
szpitala i lekarzy jest dodatkowym atutem przemawiającym za stworzeniem hospicjum 
w tym obiekcie. Natomiast propozycja lokalizacji hospicjum na I i II piętrze budynku 
przy ul. Szkolnej lub przy ul. Dąbrowszczaków jest dyskusyjna.   
Na zakończenie zwrócił się do radnych z prośbą o wsparcie i wystąpienie z  apelem do 
Prezydenta Miasta   o zmianę stanowiska. 
 
Z-ca Prezydenta Brygida Kolenda-Łabuś zaproponowała podjęcie takich działań aby 
przekonać Starostę i Radę Powiatu do przekazania budynku przy ul. Judyma 4  w 
skład majątku gminy. Wówczas środki z budŜetu miasta będą przekazywane i 
inwestowane w majątek gminy. Jest to najkrótsza i najbardziej optymalna - pod 
względem lokalizacji- droga do utworzenia hospicjum.  
 
Rafał Olejnik poprosił o przedstawienie powodów, które wpłynęły na decyzję 
prezydenta miasta, Ŝe nie chce udzielić pomocy finansowej Starostwu i wydatkować 
środki z przeznaczeniem na utworzenie hospicjum.  
 
Z-ca Prezydenta Brygida Kolenda-Łabuś ponownie wyjaśniła, Ŝe prezydent chce aby 
hospicjum powstało za środki gminne i w  zasobach gminy. Przypomniała, Ŝe  
Starostwo udzieliło negatywną odpowiedź na pismo w sprawie przekazania gminie 
obiektu. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Grzegorz Chudomięt podkreślił  potrzebę kierowania się 
dobrem mieszkańców i znalezienia  konsensusu w sprawie utworzenia hospicjum.  
 
Ryszard Pacułt na wstępie zaznaczył, Ŝe wszyscy są za utworzeniem hospicjum, 
jednak podobna wymiana myśli nie przynosi efektów. W związku z tym  
zaproponował aby Przewodniczący Rady Miasta spotkał się z Przewodniczącym Rady 
Powiatu i Starostą w celu przeanalizowania  tematu i określenia optymalnego 
rozwiązania na utworzenie hospicjum.  
 
Rafał Olejnik poinformował o wspólnym posiedzeniu Komisji ZSSiR Rady Miasta i 
Rady Powiatu na którym sformułowano wniosek dot. przekazania środków 
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finansowych dla Powiatu oraz  aby doszło do  spotkania Prezydenta i Starosty.   
Spotkania takiego nie było co  rodzi przypuszczenie dot. braku woli prezydenta. 
 
Grzegorz Mankiewicz przypomniał, Ŝe sprawa hospicjum dyskutowana jest juŜ od 
dwóch lat i czasami ma wątpliwości czy zostanie pomyślnie sfinalizowana. Podkreślił 
potrzebę dołoŜenia wszelkich starać obu stron aby osiągnąć porozumienie i  utworzyć 
hospicjum. 
 
Dariusz Jorg równieŜ wskazał na wydłuŜający się proces tworzenia hospicjum oraz 
potrzebę wypracowania porozumienia w celu sfinalizowania inicjatywy. Zwrócił 
uwagę, Ŝe prezydent mimo zapewnień, Ŝe chce utworzenia hospicjum, kilka razy 
zmienił pogląd w tej sprawie.  
Na zakończenie zaproponował aby wszystkie kluby wspólnie wystąpiły do prezydenta 
miasta z apelem o zmianę stanowiska w celu osiągnięcia porozumienia i zrealizowania 
zadania dot. hospicjum.  Apel taki wystosowałby Przewodniczący Rady Miasta a 
podpisali wszyscy radni lub szefowie klubów radnych. 
 
Z-ca Prezydenta Brygida Kolenda-Łabuś wyraziła ubolewania, Ŝe zamiast punktu w 
którym miała być przedstawiona odpowiedź na pytanie w sprawie hospicjum, 
powstała debata nad sposobem rozstrzygnięcia problemu hospicjum. Podkreśliła, Ŝe 
taka debata powinna toczyć się w czasie obecności Prezydenta Miasta.   
 
Przewodniczący Rady Miasta Grzegorz Chudomięt podzielił się uwagą, Ŝe dyskusja 
dotyczyła ustalonego tematu i miała dać odpowiedź na pytanie dlaczego Prezydenta 
Miasta nie przekazuje Powiatowi Kędzierzyńsko-Kozielskiemu  pomocy finansowej 
na realizację zadania pn. Opracowanie dokumentacji technicznej oraz modernizacji 
budynku przy ul. Judyma 4 na utworzenie hospicjum”. W dalszej części zwrócił 
uwagę, Ŝe  Prezydent Miasta nie wywiązuje się z obowiązku wskazanego w Statucie 
Gminy dot. uczestniczenia w  sesjach Rady Miasta. Częste nieobecności na sesjach 
powodują, Ŝe radni nie mają moŜliwości porozumiewania się z prezydentem. 
  
Ad 4 
 
W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad – Przewodniczący Rady 
Miasta Grzegorz Chudomięt zamknął sesję  Nr XXVIII/08 Rady Miasta Kędzierzyn-
Koźle. 
 

Przewodniczący obrad 
Grzegorz Chudomięt 

 

Sesja zakończyła się o godz. 18.55. 

 
Protokółowała  H. Olkowska 
 
 


